
 

SSIF – Kajak Bestyrelsesmøde 

 

Dato: 21/11-2022 

Afholdt hos:  Kristina 

Tilstede:  Marius, Per og Kristina 

Referent:  Kristina 

 

Dagsorden Godkendt 

Årsmøde, forberedelse Torsdag d. 1/12-22 

Dirigent: vi foreslår Connie Eriksen, Per spørger. 

Referent: Kristina 

Per printer 10 udgaver af det foreløbige regnskab og 

budget, som kommer til at ligge på bordene.  

Marius laver en oversigt over forslag til 

kontingentforøgelse, som vi vedhæfter i en mail til alle 

medlemmer. 

Evaluering af introkursus, vi spørger Michael om han vil 

præsentere punktet til årsmødet. 

Valg af tillidsposter: Finn og Birgit Henriksen, som 

containeransvarlige. Vi spørger dem om de vil hjælpe til et 

år mere.  

Sikkerhedsgruppen: Ketty Pedersen, Birgit Henriksen og 

Elisabeth, vi foreslår et dette bliver tillidsposter som 

medlemmerne kan spørge til råds ved spørgsmål.  

Valg til bestyrelse: Kirsten går af før tid. Per er på valg. 

Marius og Kristina er på valg i 2023.   

Evt.: turforslag fra Per. 

Budget Vi foreslår at tilrette budget, så der bliver luft til en ny 

kajak i det kommende år.  

Arrangementer/stævner fra 2000 – 4500 

Rekvisitter fra 10000 - 15000 

Økonomi Vi foreslår ændringer for år 2023: 

Adgang til lånekajak stiger fra 450 – 550 kr.  

Egen kajak stiger fra 450 – 500 kr.  

Kontingent stiger fra 500 (350 til SSIF og 150 til klubben) 

650 kr. (450 til SSIF og 200 til klubben) 



 

SSIF – Kajak Bestyrelsesmøde 

 

Introkursus stiger fra 700 – 800 kr. (2000,- i alt med 

kontingent og lån af kajak)  

Møde med kommunen Vi ønsker at få et møde i stand med kommunen og 

indlede dialog om hvad vores muligheder er for at få det 

bedst mulige ud af de ressourcer vi er blevet stillet til 

rådighed.  

Sikkerhedsgruppen Er kommet med forslag til ændringer af 

sikkerhedsreglerne.  

Vi foreslår at bestyrelsen og sikkerhedsgruppen holder et 

møde i det nye år med fokus på udarbejdelse af de 

endelige sikkerhedsregler.   

Vi vil gerne melde ud til standerhejsning at det er et krav 

at skrive roede km. i bogen, så vi til standerstrygning kan 

fortælle hvem der har opnået ret til at ro i vintersæsonen.   

Januar arrangement Torben og hans søn vil gerne fortælle om nogle af deres 

ture til Sverige. Per snakker videre med Torben om 

tidspunkt.  

Til næste møde Sikkerhedsgruppe.  

Næste møde afholdes Vi aftaler dato til årsmødet, så vi kan få det nye medlem 

af bestyrelsen med.  

 

 

 


